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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

OMTRYKT:

Justitsministeren

4. august 2009

5. august 2009 (tilbagetages – er stillet som samrådsspm. BS)

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål BT

Vil ministeren sikre, at brændemærkning af heste ophører snarest, så der 

fremover udelukkende benyttes mikrochip?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristen Touborg (SF).

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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